
Referat fra GMU møde onsdag den 31.5.2023

Til stede: Jens, Henrik og Povl (ref.)

Afbud: Sif

Byggeudvalgsmøde den 30.5.

- Der var ikke tilfredshed med, hvordan byggesagen kører, og det blev sagt

tydeligt….

- Det blev aftalt, at Rambøll indkalder til et møde med NCC, hvor vi kan snakke

om, der er genbrugs-bygge-materialer vi kan få til udlevering på

Genbrugsgården, i stedet for at de nu kører væk.

GMU’s Handleplan 2022-23

- Vi tænker, at vi først og fremmest har behov for, at snakken om hvordan vi

holder Verdens-mål-bebyggelses-processen i gang i hele Hyldespjældet. Det har

vi brug for at udvikle på, og det tager vi op på et ”tema møde” inden

sommerferien, hvor Sif også er med.

- I fht. mere genbrug, kunne det være godt med en video med sortering af

tekstiler. Måske kan Verdensmål Centeret lave den.

Skraber

- Henrik fik Jens’s til afprøvning.

Albertslund Delebil

- De er interesseret i at placere en el-dele-bil i Hyldespjældet. Det er vi med på

– og så må vi se på vilkår, hvis det udvikler sig, og der bliver flere biler.

Elbiler som Power Bank

- Driften oplyser, at ”Monta (software firmaet, som styrer opladningen) og
Homecharge, er ved at gå hver til sit, og vi flytter højst sandsynligt over på en
anden platform. Egentlig kun positive punkter, MEN power bank systemet, er
IKKE en mulighed i den nye løsning, så punktet er blevet lidt irrelevant”.
- Det er taget til efterretning.

Fællesmøde mellem klunserne, tøjbytterne og værkstedsfolket



- Tøjbytter og Kluns lægger ud med et stort fælles lokale for at få mest mulig

genbrug og fleksibilitet.

- Videre proces afventer oplæg til indretning.

Ansøgning til Nordea

- Vi har sammen med AB og UAU haft møde med Tine Søndergård. Planen er at

lave et pilotprojekt på Slippernes torv omkring hønsegården, legepladsen og den

tilplantede sandkasse. Erfaringerne herfra kan evt. bruges til arbejdet i de

andre områder, Stræderne og Længerne og Storetorv. På beboermøde den 20.

september orienterer UAU om planen for genplantning og ansøgning.

- UAU har vandring med Tina den 14.6.

- Der er en ny Nordea pulje, vi kan søge til fællesskabsting op til kr. 15.000 –

måske til den nye tøjbyt-genbrugsbutik…

Tilpasning af tømmefrekvenser

- På vegne af kommunen er Verdensmål Centeret ved at gennemgå

boligområdernes tømningsfrekvenser. Det viser sig, at vi får tømt for tit /

halvtomme containere. Vi er med på, at få tilpasset tømningsfrekvenserne.

Næste Møde

- Vi beder Sif spille ud med et par dage i juni kl. 8.00, hvor vi kan holde

temamøde.

Povl


